

YUKON

CANADA

ORDER-IN-COUNCIL 2016/123

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Pursuant to sections 41, 42 and 80 of the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1 The attached *Regulation amending the Highways and Public Works Public Property Regulation (2016)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon,

July 18th

2016.

YUKON

CANADA

DÉCRET 2016/123

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES
PUBLIQUES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément aux articles 41, 42 et 80 de la *Loi sur la gestion des finances publiques*, décrète ce qui suit :

1 Est établi le *Règlement de 2016 modifiant le Règlement sur les biens publics de la Voirie et des Travaux publics* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le *Juillet 18th* 2016.



Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES
PUBLIQUESREGULATION AMENDING THE HIGHWAYS
AND PUBLIC WORKS PUBLIC PROPERTY
REGULATION (2016)RÈGLEMENT DE 2016 MODIFIANT LE
RÈGLEMENT SUR LES BIENS PUBLICS DE LA
VOIRIE ET DES TRAVAUX PUBLICS

Amends Schedule 1

Modification de l'annexe 1

1 This Regulation amends Schedule 1 to the *Highways and Public Works Public Property Regulation*.

1 Le présent règlement modifie l'annexe 1 du *Règlement sur les biens publics de la Voirie et des Travaux publics*.

Amendment

Modification

2 In the entry for Carcross, the listing of the Legal Description of Lands is replaced with the following

2 La description officielle du bien-fonds pour la collectivité de Carcross est remplacée par ce qui suit :

“Lot 1220, Quad 105 D/2, Plan 103881 CLSR, 2015-0010 LTO”.

« Lot 1220, quadrilatère 105 D/2, plan 103881 AATC, 2015-0010 BTBF ».